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Besluitenlijst domeinvergadering Algemene Zaken  
 
Datum en aanvang: 13 december om 17.00 uur 
Vergaderlocatie: Raadzaal 
Domeinvoorzitter: Anita van Ham 
Domeingriffier:  Ira Bongers 
 
Aanwezige fracties (14):  
SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Partij voor de Dieren, Volt, SP, PVV, 
50PLUS, SAB, M:OED. 
 
Aanwezige domeinleden (23):  
John Steijns (SPM), Ria Makatita (SPM), Mark Mülders (GroenLinks), Anne Lucas (GroenLinks), Harry 
Schouten (GroenLinks), Claudia Demas (D66), Guido Mertens (D66), Gabriëlle Heine (CDA), Maren 
Slangen (PvdA), Jean Pellaers (PvdA), Tiny Meese (Partij Veilig Maastricht), Bert Garnier (Partij Veilig 
Maastricht), Jo Smeets (Partij Veilig Maastricht), Sjoerd Maillé (VVD), Jules Vaessen (Partij voor de 
Dieren), Jules Ortjens (Volt), Danny Janssen (Volt), Stephanie Blom (SP), René Betsch (PVV), Annemiek 
Meijer-Conincx, Bennie van Est (50PLUS), John Gunther (SAB), Martin van Rooij (M:OED). 
 
Afwezige fracties: Liberale Partij Maastricht, Forum voor Democratie. 
 
Aanwezig college:  
Burgemeester Penn-te Strake, wethouders Fokke en Meij. 
 
Ambtenaren:  
Agendapunt 6: Henk-Jan Bodewitz (griffier) 
Agendapunt 10: Susan Achterberg (manager p&o) 
 
Gasten: 
Agendapunt 7: Jolanda de Kreij en Paul Janssen (Rekenkamer Maastricht) 
 

1. Opening, agenda en besluitenlijst 
De voorzitter stelt vast dat er voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17.00 uur de 
domeinvergadering Algemene Zaken.  
Op verzoek van de portefeuillehouders wordt een nieuwe agendavolgorde voorgesteld en de 
voorzitter informeert of deze akkoord is. De heer van Est maakt een punt van orde dat de 
agenda zo kort van te voren is aangepast, de voorzitter vraagt nogmaals of de agenda kan 
worden vastgesteld. De agenda wordt vastgesteld. 
 
Besluitenlijst 
De besluitenlijst van 2 november 2022 wordt vastgesteld.  
De heer Schouten merkt op dat er in de domeinen verschillend met het noteren van aan- en 
afwezigen wordt omgegaan. De griffie zal dit verder oppakken. 
 

2. Mededelingen incl. status openstaande toezeggingen  
Er zijn door de domeinleden geen mededelingen gedaan. Het college maakt geen gebruik van 
de gelegenheid om stil te staan bij een toezegging. 
 
Mevrouw Demas vraagt naar de status van de diverse toezeggingen. 
Het college antwoordt dat de lijst niet actueel is. De volgende keer wordt een opgeschoonde 
en bijgewerkte lijst gepresenteerd. 
 

  



 

Besluitenlijst domeinvergadering Algemene Zaken  Pagina 2 van 4 

3. Rondvraag aan het college  
Er zijn vooraf vragen aangekondigd door de heer Mülders (GroenLinks) over Keti Koti en 
mevrouw Blom (SP) over het noodfonds. Tevens worden vragen gesteld door de heer Betsch 
(PVV), Smeets (Partij Veilig Maastricht) en de heer van Est (50PLUS).  
 
Wethouder Bastiaans antwoordt mondeling op de vragen van de heer Mülders. 
 

Toezegging: wethouder Bastiaans zegt toe dat er een terugkoppeling komt van de gesprekken 
die gevoerd zijn in de stad. 

 
Wethouder Fokke antwoordt mondeling op de vragen van mevrouw Blom en geeft aan dat er 
vandaag (d.d. 13-12-2022) een RIB gestuurd is over het noodfonds. 
 
De heer Betsch heeft een tweetal vragen over het AZC in Maastricht. De vragen gaan over 
inschrijving op het woonadres en of het ingezetene-criterium van toepassing is. 
 

Toezegging: Wethouder Bastiaans zegt toe de vragen over inschrijving op het woonadres en 
het ingezetene-criterium, met betrekking tot de bewoners van het AZC in Maastricht, 
schriftelijk te beantwoorden. 

 
De heer Smeets merkt op dat er momenteel geen parkeervergunningen kunnen worden 
aangevraagd, vanwege de (problemen met de) nieuwe aanvraagsystematiek, en vraagt of er 
de komende periode dan ook niet op zal worden gehandhaafd.  
 
De burgemeester beantwoordt de vragen mondeling.   
 
De heer Smeets merkt vervolgens op dat het in een tweetal (bij hem aangegeven) gevallen niet 
mogelijk blijkt om een vergunning aan te vragen en vraagt of zij dan kosteloos kunnen parkeren 
omdat een dagkaart ook geen soelaas biedt en hiervoor een maximum tijd staat. 
 

Toezegging: De burgemeester zegt toe de vraag over het niet kunnen aanvragen van een 
parkeervergunning uit te zoeken. 

 
De heer van Est merkt in het verlengde van de voorgaande vraag op dat een parkeervergunning 
alleen digitaal aangevraagd en betaald kan worden en dat er geen rekening wordt gehouden 
met inwoners die om welke reden dan ook niet digitaal kunnen of willen aanvragen/betalen. 
 

Toezegging: De burgemeester zegt toe de opmerking over het, in de brief aan de inwoners, 
alleen digitaal kunnen aanvragen en betalen van parkeervergunningen, door te geleiden naar 
wethouder Mackus. 

 
4. Jaarplanning 

De domeinleden nemen kennis van de jaarplanning.  
 

5. Zienswijze functioneel leeftijdsontslag (FLO) - VRZL 
Er zijn vragen over o.a.: het loopbaanbeleid in relatie tot het FLO en het voorkomen van 
arbeidsongeschiktheid, wie komen specifiek in aanmerking/wat zijn toelatingscriteria en 
oorzaken van deze begrotingsoverschrijding. 
 
De burgemeester beantwoordt de vragen mondeling. 
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De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd er zijn geen toezeggingen 
gedaan. Het raadsvoorstel is besluitrijp en wordt doorgeleid naar de raadsvergadering van 20 
december a.s.; het is vooralsnog geen hamerstuk. 
 

6. Gedragscodes raad, burgemeester en college en protocol 
Er worden o.a. vragen gesteld over hoe om te gaan met integriteitsmeldingen die over 
raadsleden door een ander raadslid worden gedaan, of er een nadere duiding van artikel 6 
gegeven kan worden en daarop gehandhaafd wordt, of er een verdere uitwerking van de rol 
en bevoegdheden van de griffier en de integriteitscoördinator kan worden gegeven. Ook 
wordt gevraagd of het gesprek over de codes periodiek gevoerd kan blijven gedurende deze 
raadsperiode. Er wordt gepleit voor het unaniem kunnen vaststellen van de gedragscode voor 
de gemeenteraad. 
 
De burgemeester beantwoordt de vragen mondeling.  
 
De griffier licht zijn rol en bevoegdheden toe en geeft aan dat het protocol daartoe voldoende 
houvast biedt. Tevens geeft de griffier aan dat er zeker aandacht komt voor het periodiek 
agenderen van het onderwerp integriteit; op 18 januari vindt al de eerste bespreking in dat 
kader plaats. Daarnaast geeft de griffier aan dat de rol en bevoegdheden van de griffier en de 
integriteitscoördinator verder worden uitgewerkt 

 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voor nu 
voldoende is besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Het 
raadsvoorstel wordt doorgeleid naar de raadsvergadering van 20 december a.s.; het is voor de 
domeinleden geen hamerstuk. 
 
De heer Betsch meldt zich voor de pauze af voor het vervolg van de vergadering. 
 

7. Rekenkamerrapport Onderzoek naar subsidies  
Mevrouw Jolanda de Kreij en de heer Paul Janssen van de Rekenkamer Maastricht geven een 
presentatie over de werkwijze en de bevindingen van hun onderzoek. 
 
Er wordt dank gezegd en complimenten gegeven voor het grondige werk. Er worden vragen 
gesteld over o.a. hoe wordt omgegaan met nieuwe subsidieaanvragen, instellen van 
subsidieplafonds in relatie tot bijvoorbeeld de WNT en indirecte subsidies. 
 
De vragen worden mondeling beantwoord door de rekenkamer Maastricht en wethouder 
Fokke.  
 

Toezegging: Wethouder Fokke zegt toe de raad periodiek te informeren over de voortgang van 
het subsidiebureau en samen met de commissie B&V de aanbevelingen vorm te geven, incl. 
de manier waarop verslag gedaan wordt over subsidies. 

 
Het raadsvoorstel is besluitrijp en kan in de raadsvergadering van 20 december a.s. als 
hamerstuk worden geagendeerd. 
 
Mevrouw Heine (CDA) verlaat de vergadering en geeft aan dat de volgende twee 
agendapunten voor haar fractie rijp zijn voor besluitvorming. 
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8. Controleprotocol 2022 incl. normenkader  
Het raadsvoorstel is uitgebreid besproken in de commissie B&V.  
 
Het raadsvoorstel is besluitrijp en kan in de raadsvergadering van 20 december a.s. als 
hamerstuk worden geagendeerd. 

 
9. Bestuursrapportgae 2022 

Er worden vragen gesteld over o.a. hoe incidenteel de wijzigingen zijn, welke risico’s er zijn 
vanwege het niet doorgaan van ‘de tram’ en of de uitwerking van het noodfonds niet een 
raadsbevoegdheid is.  
 
De wethouder beantwoordt de vragen mondeling. 
 

Toezegging: Wethouder Fokke zegt toe de vraag over een eventuele vordering betreffende het 
tramdossier schriftelijk te beantwoorden. 

 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Het raadsvoorstel is 
besluitrijp en kan (doordat de heer van Rooij (M:OED) na de vergadering ook aangaf dat het 
voor zijn fractie een hamerstuk is) in de raadsvergadering van 20 december a.s. als hamerstuk 
worden geagendeerd.  
 
Wethouder Meij nodigt, naar aanleiding van de bespreking over het noodfonds, het domein 
uit voor de bijeenkomst op donderdag a.s. om 18.00 uur voor een toelichting op de 
energietoeslag voor studenten. 
 

10. Voortgang organisatieontwikkeling 
De wethouder introduceert het onderwerp. De gemeentesecretaris licht de ontwikkelingen 
toe aan de hand van de presentatie in het RIS. 
 
Er worden vragen gesteld over o.a. de ist-soll situatie van de organisatieontwikkeling en de 
uitwerking van het generatiepact, of er synergie  effecten zijn te verwachten door de wijziging 
van decentraal naar centraal. Of er sprake is van een eventuele herplaatsing van 
buitendienstmedewerkers naar functies ‘binnen’ en of er voor bepaalde mensen, die geen 
gebruik konden maken van het generatiepact omdat zij zich dat financieel niet kunnen 
permitteren, op een andere manier maatwerk mogelijk is. 
 
De gemeentesecretaris en de wethouder beantwoorden de vragen mondeling. 
 
Er zijn geen toezeggingen gedaan en er was geen besluitvorming aan de orde. 
 

11. Sluiting  
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de medewerking aan de domeinvergadering en sluit 
om ca. 21.30 uur de vergadering.  
 


